

Title (en)

Mattress cover for the incontinent.

Title (de)

Schonbezug für Matratzen für unter Inkontinenz leidende Menschen.

Title (fr)

Drap-mousse pour incontinents.

Publication

EP 0367911 A1 19900516 (DE)

Application

EP 89114253 A 19890802

Priority

DE 8813102 U 19881018

Abstract (en)

Cover for mattresses or similar seating and lying surfaces for the incontinent, consisting of a piece (1) of stretch towelling material which, in the state of usage, covers the top side (2) of the mattress, surrounds its peripheral end faces (3) and ends in a seam at the underside of the mattress folding under the edge region of the latter, which seam contains an elastic cord holding the piece of material under tension around the mattress, the underside of the piece of material being provided, at least in a central part (6) of its region covering the top side of the mattress, with a coating made of plastic, such as polyvinyl chloride or polyurethane, which is impermeable to the patient's stool and urine. <IMAGE>

Abstract (de)

Schonbezug für Matratzen oder dgl. Sitz- und Liegeflächen von unter Inkontinenz leidenden Menschen, bestehend aus einem Frottee-Stretch-Tuchstück (1), das im Gebrauchsstand die Oberseite (2) der Matratze abdeckt, deren umlaufende Stirnflächen (3) umschließt und an der Matratzen-Unterseite den Randbereich derselben untergreifend in einem Saum endet, der eine das Tuchstück um die Matratze unter Spannung haltende elastischen Schnur enthält, wobei die Unterseite des Tuchstückes zumindet in einem mittleren Teil (6) seines die Matratzenoberseite abdeckenden Bereichs mit einer für Stuhl und Harn des Patienten undurchlässigen Beschichtung aus Kunststoff wie Polyvinylchlorid oder Polyurethan versehen ist.

IPC 1-7

A47C 21/06

IPC 8 full level

A47C 21/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47C 27/005 (2013.01); **A47C 31/105** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] GB 2012159 A 19790725 - COURTAULDS LTD
- [X] US 2963715 A 19601213 - NAT YOUNG
- [X] EP 0099313 A1 19840125 - DUHAMEL MAURICE SARL [FR]
- [AD] DE 7047257 U

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

DE 8813102 U1 19890706; EP 0367911 A1 19900516

DOCDB simple family (application)

DE 8813102 U 19881018; EP 89114253 A 19890802